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Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodniczący Rady Miejskiej. Witała radnych 

uczestniczących w dzisiejszej sesji, Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch oraz mieszkańców 

oglądających transmisję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

oznajmiła, że odszedł Ksiądz Prałat Stanisław Tabaka, który był ważną osobą dla wielu 

olecczan.  Poprosiła wszystkich o powstanie i uczczenie jego pamięci. 

MINUTA CISZY 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowa, iż sesja jest nagrywana i 

transmitowana, a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast 

klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do 

publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Józef Krajewski 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 
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14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko 

17. Wojciech Rejterada 

18. Marcin Roszko 

19. Alicja Stefanowska 

20. Grzegorz Wróblewski 

21. Wioletta Dorota Żukowska 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021, 

b) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021, 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Parkowej, 

d) nadania medalu „Zasłużony dla Olecka”, 

e) przekazania petycji według właściwości (dotyczy petycji z dnia 14 grudnia 

2020 r.), 

f) przekazania petycji według właściwości (dotyczy petycji z dnia 20 grudnia 

2020 r.), 

g) przekazania petycji według właściwości (dotyczy petycji z dnia 28 grudnia 

2020 r.), 

h) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Kijewie, 

i) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego  

w Gąskach, 

j) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich, 
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k) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Judzikach, 

l) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów obowiązujących  

w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby 

punktów dla poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych 

dokumentów do potwierdzenia spełniania kryteriów, 

m) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę  

w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do 

uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełniania tych kryteriów, 

n) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych, 

o) zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości, 

p) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok, 

r) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2031. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

6. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. 

7. Zbadanie sprawy zwolnienia byłej Pani Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku oraz prowadzonych działań kontrolnych przez pracowników 

MOPS w Olecku w stosunku do opiekunek zatrudnionych w konsorcjum firm, 

dotyczących świadczenia usług opiekuńczych i specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi – referat Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku. 

8. Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej w Olecku za 2020 rok. 

9. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 
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Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad poprzez: 

 ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów s i t: 

 projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Olecko, 

 projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (dotyczy 

petycji z dnia 2 stycznia 2021 r.). 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

Poddała wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie 

uchwał w sprawach – podpunktów s i t: 

 projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Olecko, 

 projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (dotyczy 

petycji z dnia 2 stycznia 2021 r.). 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i ujęto w punkcie 4 – podjęcie uchwał w sprawach – podpunkty s i t. 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej 

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące 

projektów uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły żadne zgłoszenia z uwagami i wnioskami dotyczącymi 

projektów uchwał. 

Uwag nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły zgłoszenia od mieszkańców. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  
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Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Jarosław Bagieński. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w 

Olecku na rok 2021. 

Uchwała Nr BRM.0007.1.2021 

w załączeniu 

b) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Jarosław Bagieński. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Olecku na rok 2021. 

Uchwała Nr BRM.0007.2.2021 

w załączeniu 
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c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Parkowej 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) przy 6 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy 

Parkowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Mariusz Miłun 

zapytał, z czego wynika potrzeba procedowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

udzieliła odpowiedzi na zapytanie radnego. 

Radny Janina Anuszkiewicz 

wskazała, iż każdy plan zagospodarowania przestrzennego niesie za sobą koszty, a wydatki są 

ponoszone z publicznych pieniędzy. Chciała wiedzieć, na czyj wniosek jest sporządzany mpzp 



12 

 

w rejonie ulicy Parkowej, prosiła o jego przedłożenie wraz z uzasadnieniem i wskazaniem 

daty złożenia wniosku jeszcze podczas sesji. 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w rejonie ulicy Parkowej. 

Wyniki głosowania: 

Za: 15,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 6,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Parkowej. 

Uchwała Nr BRM.0007.3.2021 

w załączeniu 

d) nadania medalu „Zasłużony dla Olecka” 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 
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omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie nadania medalu 

„Zasłużony dla Olecka”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 nadania medalu „Zasłużony dla Olecka”. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
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Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nadania medalu „Zasłużony dla Olecka”. 

Uchwała Nr BRM.0007.4.2021 

w załączeniu 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w związku z podjęciem uchwały w sprawie nadania medalu „Zasłużony dla 

Olecka” Panu Leopoldowi Dudanowiczowi uroczyste wręczenie medalu planowane jest na 

kolejnej sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

e) przekazania petycji według właściwości 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Adam Chajęcki 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie rekomenduje przekazanie petycji Prezesowi Rady 

Ministrów jako organowi właściwemu do jej rozpatrzenia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 przekazania petycji według właściwości. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Uchwała Nr BRM.0007.5.2021 

w załączeniu 

f) przekazania petycji według właściwości 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Adam Chajęcki 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie rekomenduje przekazanie petycji Prezesowi Rady 

Ministrów jako organowi właściwemu do jej rozpatrzenia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 przekazania petycji według właściwości. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 
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Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Uchwała Nr BRM.0007.6.2021 

w załączeniu 

g) przekazania petycji według właściwości 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Adam Chajęcki 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie rekomenduje przekazanie petycji Prezesowi Rady 

Ministrów jako organowi właściwemu do jej rozpatrzenia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 przekazania petycji według właściwości. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Uchwała Nr BRM.0007.7.2021 

w załączeniu 

h) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Kijewie 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego w Kijewie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego w 

Kijewie. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (20) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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Wstrzymało się (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Kijewie. 

Uchwała Nr BRM.0007.8.2021 

w załączeniu 

i) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego 

przy Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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 zmiany uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego 

w Gąskach. 

Uchwała Nr BRM.0007.9.2021 

w załączeniu 

j) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego 

przy Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w 

Babkach Oleckich. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich. 

Uchwała Nr BRM.0007.10.2021 

w załączeniu 

k) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego 

przy Szkole Podstawowej w Judzikach 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w 

Judzikach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej w Judzikach. 
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Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Judzikach. 

Uchwała Nr BRM.0007.11.2021 

w załączeniu 

l) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów obowiązujących  

w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów dla 

poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do 

potwierdzenia spełniania kryteriów 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia kryteriów obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do 

przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów 

dla poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do potwierdzenia 

spełniania kryteriów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Jarosław Bagieński 

zapytał, jak wygląda sytuacja z ilością podań do przedszkola samorządowego, tzn. czy jest 

więcej podań, niż miejsc. 

 

Kierownik wydziału Edukacji – Anna Mitin 

udzieliła odpowiedzi na zapytanie radnego. 

Radny Jarosław Bagieński 

poddał pod rozwagę, aby w przypadku dużej różnicy i braku miejsc w przedszkolu 

samorządowym rekrutację uzależnić od posiadania aktualnej książeczki szczepień dziecka. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących  

w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych oraz zespołów wychowania przedszkolnego prowadzonych 
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przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów dla poszczególnych kryteriów oraz 

określenia niezbędnych dokumentów do potwierdzenia spełniania kryteriów. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów dla poszczególnych 

kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do potwierdzenia spełniania 

kryteriów. 

Uchwała Nr BRM.0007.12.2021 

w załączeniu 
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m) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w 

postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do 

uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełniania tych kryteriów 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do 

uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełniania tych kryteriów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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 zmiany uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę  

w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Olecko dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem 

danej szkoły, liczby punktów możliwych do uzyskania za poszczególne kryteria oraz 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia kryteriów 

branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do uzyskania za poszczególne kryteria 

oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów. 

Uchwała Nr BRM.0007.13.2021 

w załączeniu 

n) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych. 

Uchwała Nr BRM.0007.14.2021 

w załączeniu 

o) zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Rafał Cezary Bielawski 

chciał wiedzieć, czy kierownik jest w stanie udzielić informacji, o ile procentowo i kwotowo 

zmniejszył się wpływ z podatku od nieruchomości za 2020 rok w stosunku do roku 2019.  

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

wyjaśniła, iż na ten moment wydział nie dysponuje jeszcze taką analizą. Sprawozdania za rok 

ubiegły są w trakcie sporządzania. 

Radni nie zgłaszali innych pytań ani uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku 

od nieruchomości. 

Uchwała Nr BRM.0007.15.2021 

w załączeniu 

p) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Anna Kaczor 

w imieniu Klubu Radnych NOE-GO poddała pod rozwagę, aby zabezpieczyć środki własne na 

planowane inwestycje poprzez rezygnację z realizacji, ze środków własnych, kilku zadań 

zaplanowanych na 2021 r., np.: 

 Zagospodarowanie terenu na zapleczu budynków przy Placu Wolności 19-21 wraz z 

remontem drogi wewnętrznej przy ROK-u – zmiany w projekcie + realizacja, 

 Zakup systemu konferencyjnego oraz zakup laptopów radnym wraz urządzeniem 

dotykowym Przewodniczącemu Rady Miejskiej, 

 Modernizacja budynku Urzędu Miejskiego przy Placu Wolności 3 (montaż windy), 

 Przebudowa ulicy na odcinku od ulicy 11-go Listopada do ul. Produkcyjnej w Olecku. 

Łącznie dałoby to oszczędności w kwocie ponad 800 tys. zł.  

Radny Jakub Dziubiński 

odniósł się do propozycji dotyczącej remontu drogi wewnętrznej przy ROK w Olecku. 

Radny Anna Kaczor 

podkreśliła, że przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Olecku 

powinna być zrealizowana. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odniosła się do zgłoszonych propozycji Radnego Anny Kaczor. 
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Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

zabrał głos w kwestii zakupu systemu konferencyjnego. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

kontynuowała wypowiedź. 

Radny Janina Anuszkiewicz 

odniosła się do wypowiedzi Zastępcy Burmistrza w sprawie montażu windy. 

Radny Wacław Olszewski 

wskazał, iż dyskusja nad rezygnacją z poszczególnych zadań jest przedwczesna. W jego 

ocenie powstaną oszczędności po rozstrzygnięciu przetargów.   

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska  

zapytała, czy Radny Anna Kaczor podtrzymuje swój wniosek, a jeśli tak to prosiła o jego 

sprecyzowanie. 

Radny Anna Kaczor 

odpowiedziała, że nie zgłasza wniosku, podała jedynie pod rozwagę pomysł zmian w 

budżecie. 

Radni nie zgłaszali innych pytań i uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

Wyniki głosowania: 

Za: 18,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 3,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (18) 
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Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (3) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

Uchwała Nr BRM.0007.16.2021 

w załączeniu 

r) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2031 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2031. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2031. 

Wyniki głosowania: 

Za: 18,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 3,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (3) 

Adam Chajęcki, Mariusz Miłun, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2031. 

Uchwała Nr BRM.0007.17.2021 

w załączeniu 

s) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 

bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a 

także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Olecko 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części na terenie Gminy Olecko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 

bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Olecko. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 
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Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia wymagań, jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na 

terenie Gminy Olecko. 

Uchwała Nr BRM.0007.18.2021 

w załączeniu 

t) przekazania petycji według właściwości 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Adam Chajęcki 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie rekomenduje przekazanie petycji Prezesowi Rady 

Ministrów jako organowi właściwemu do jej rozpatrzenia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 przekazania petycji według właściwości. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Uchwała Nr BRM.0007.19.2021 

w załączeniu 

Na tym punkt wyczerpano. 

PRZERWA 



39 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 

Do punktu 5 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły sprawy, które na 

bieżąco były przesyłane radnym: 

 Mieszkaniec Olecka złożył do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie 

skargę na uchwałę Nr ORN.0007.131.2019 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 20 grudnia 

2019 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – ul. 

Nocznickiego. Odpowiedź na skargę jest przygotowywana przez wydział 

merytoryczny i radcę prawnego. 

 W dniu 11 stycznia br. wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr BRM.0007.119.2020 

Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Olecko. 

 Prokurator Okręgowy w Suwałkach wystąpił z wnioskiem o uchylenie § 3 ust. 2 

uchwały Nr BRM.0007.37.2020 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 17 kwietnia 2020 r. w 

sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. Stosowna zmiana uchwały była 

procedowana na dzisiejszej sesji. 

 W dniu 21 stycznia br. wpłynęła uchwała Nr RIO.IV-0120-36/21 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 13 stycznia 2021 roku w sprawie 

opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Olecko na podstawie przyjętej 

przez jednostkę samorządu terytorialnego Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2021-2031 oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu w 2021 r. 

przedstawionego w uchwale budżetowej na 2021 r. 

 Starosta Olecki odniósł się do wniosku radnego Jarosława Bagieńskiego w sprawie 

zwolnień lekarzy specjalistów w oleckim szpitalu.    
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 Mieszkanka Olecka pismem z dnia 27 stycznia br. zwróciła uwagę na problem 

związany z kondycją drzew na terenie miasta i gminy Olecko w zakresie nadmiernego 

rozrostu jemioły. 

 W dniu 27 stycznia br. wpłynęło pismo mieszkanki Olecka z propozycją współpracy w 

zakresie zaprojektowania terenu zielonego w mieście.  

 Odbyło się 5 posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. 

Zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

Radni nie zgłaszali pytań.  

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 6 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między 

sesjami.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

poinformowała, że wszystkie informacje z tego okresu oraz zarządzenia zostały zamieszczone 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Krótko omówiła informacje z poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Radni nie zgłaszali pytań. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 7 – Zbadanie sprawy zwolnienia byłej Pani Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku oraz prowadzonych działań 

kontrolnych przez pracowników MOPS w Olecku w stosunku do opiekunek 

zatrudnionych w konsorcjum firm, dotyczących świadczenia usług 

opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi – referat Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Olecku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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w imieniu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej odczytała referat – treść w załączeniu do 

protokołu. 

Radni nie zgłaszali pytań. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 8 – Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej w Olecku za 2020 

rok. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Miejskiej przedstawili sprawozdania z prac 

komisji za 2020 r.  

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż uchwałą Nr ORN.0007.13.2019 z dnia 1 marca 2019 r. Rada Miejska w 

Olecku określiła główne kierunki pracy i sposobów realizacji zadań Rady na obecną kadencję. 

Prosiła mieć na uwadze tę uchwałę realizując plany pracy komisji. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 9 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż zgodnie z § 47 w związku z § 55 Statutu Gminy Olecko radni mają prawo 

zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce 

Przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu z sesji.  

Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

Radny Jarosław Bagieński 

oznajmił, iż po raz kolejny jest szansa udzielenia pomocy przedsiębiorcom z terenu gminy w 

trudnych czasach. W dniu 26 stycznia 2021 r. weszły w życie przepisy o zmianie ustawy o 

szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. Na mocy 

znowelizowanego art. 31 rada gminy może, w drodze uchwały, zwolnić z opłaty za sprzedaż 

alkoholu w miejscu jego spożywania. W przypadku zwolnienia z opłaty, rada gminy w 

uchwale może przyznać zwrot określonej części opłaty pobranej od przedsiębiorców, którzy 
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wnieśli jednorazową opłatę za rok 2021 w terminie do dnia 31 stycznia 2021 r. Zwolnienie z 

opłaty dotyczy tylko i wyłącznie przedsiębiorców, którzy posiadają zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży. Decyzja o 

zwolnieniu z opłaty, zgodnie ze znowelizowanym art. 31, zależy od uznania organu gminy. 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 8 do wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie 

uchwał w sprawach podatków i opłat w granicach określonych w odrębnych ustawach. 

Nadanie aktowi mocy wstecznej jest zgodne z zasadami demokratycznego państwa prawa ze 

względu na działanie regulacji na korzyć osób uprawnionych. Podjęcie niniejszej uchwały 

umożliwi udzielenie pomocy przedsiębiorcom, którzy posiadają ważne zezwolenia na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży. 

Przedsiębiorcy prowadzący działalność gastronomiczną znajdują się obecnie w bardzo 

trudnej sytuacji finansowej, gdyż zostali dotknięci zakazem prowadzenia działalności ze 

względu na stan epidemii. Pomimo nałożonych przez rząd ograniczeń wynikających z 

pandemii COVID-19, dotyczących braku możliwości prowadzenia działalności gospodarczej, 

zobligowani są przepisami ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi do dokonania opłaty za korzystanie z zezwoleń w ściśle określonych 

terminach. W tej sytuacji każde wsparcie finansowe ze strony samorządu mające na celu 

zachowanie ciągłości działalności gospodarczej branży gastronomicznej oraz utrzymania 

stosunków pracy jest bezcenne.         

Nawiązując do rozpoczętej procedury nadania medalu „Zasłużony dla Olecka” ks. Tabace 

przez Radnego Wojciecha Leonarczyka zaznaczył, iż radni nie powinni tak szybko i tak nagle 

reagować na śmierć ks. Tabaki. Należy dać sobie trochę czasu, by zająć się ta sprawą. Ks. 

Tabaka był wspaniałym proboszczem, duszpasterzem i człowiekiem, taki powinien być każdy 

ksiądz. Nie jest poinformowany, czy ksiądz miał jakieś szczególne zasługi dla Olecka. Może 

należałoby zwrócić się do Ełckiej Kurii Diecezjalnej albo Konferencji Episkopatu Polski, by to 

oni uhonorowali śp. ks. Tabakę.     

Radny Anna Kaczor 

zwróciła się z prośbą, aby kwotę 10.000,00 zł z tytułu wpływu darowizny na rzecz gminy 

przeznaczyć na odśnieżanie w mieście. 

W imieniu Klubu Radnych NOE-GO zgłosiła wniosek o uszczelnienie procedur przetwarzania, 

przechowywania i udostępniania danych osobowych radnych, aby nie było kolejnych sytuacji 

z publicznym udostępnieniem danych osobowych radnych. 
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Radny Mariusz Miłun 

zabrał głos w następujących sprawach: 

 w związku z zakupem komputerów przez gminę zapytał, czy wpłynęły oferty oleckich 

przedsiębiorców zajmujących się sprzedażą komputerów; 

 na jakim etapie są inwestycje dotyczące terenów zielonych na obszarze gminy. Czy 

prawdą jest, że firma realizująca te inwestycje, co do której zgłaszano wątpliwości 

dotyczące rażąco niskiej ceny już się tym nie zajmuje; 

 złożył gratulacje Burmistrzowi doprowadzenia do końca procesu połączenia spółek 

gminnych. Zapytał, jakie stanowisko albo jaką rolę będzie pełnić dotychczasowy 

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w nowej spółce. Poprosił o 

przekazanie bilansu spółek PGK i TBS za 2020 r. 

Radny Ferdynand Grodzicki 

na prośbę mieszkańca zgłosił zapytanie, na jakiej zasadzie jest określone, kto ma odśnieżać 

chodnik, który od jezdni dzieli pas zieleni. 

Zwrócił uwagę na jakość odśnieżania dróg w Powiecie Oleckim oraz śliskich jezdni.  

Chciał wiedzieć, jakim kluczem jest dokonywane odśnieżanie. Podał przykład krótkiego 

odcinka drogi gminnej w Lenartach, gdzie pozostałe drogi są powiatowe, a sprzęt gminny 

jedzie kilkanaście kilometrów, by odśnieżyć tylko ten kawałek drogi gminnej. Zapytał, czy nie 

można byłoby zlecić powiatowi odśnieżenia tego odcinka jezdni, by zaoszczędzić na kosztach. 

Zapytał, czy prawdą jest, że dwie jednostki z pięciu, będących na stanie PGK Sp. z o.o. w 

Olecku rano odśnieżają parking przy markecie Kaufland. 

Poddał pod rozwagę, aby tematem odśnieżania zajęła się Komisja Rewizyjna.  

Radny Wojciech Leonarczyk 

wystąpił w następujących sprawach: 

 odnośnie odśnieżania miasta przeczytał w mediach, iż właściciele nieruchomości 

przyległych do chodników są zobowiązani do ich odśnieżania, straszono kontrolami i 

mandatami. Chciał wiedzieć, czy tak samo będzie karana firma odśnieżająca, która 

zasypie chodnik wcześniej odśnieżony przez właściciela posesji. Prosił o rozwiązanie 

tego problemu; 

 zwrócił się z prośbą o uregulowanie sprawy oświetlenia w pasażu przy budynku Plac 

Wolności 5A. Z przejścia na osiedle korzysta wiele osób, a często oświetlenie nie 

działa; 
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 prosił o opróżnienie pojemników na śmieci wokół Placu Wolności, głównie przed 

ratuszem;  

 odnosząc się do wypowiedzi Radnego Jarosława Bagieńskiego wskazał, iż chciał zrobić 

rozeznanie wśród radnych. Ks. Tabaka był mieszkańcem Olecka od 33 lat. 

Honorowani są mieszkańcy prowadzący biznes, zajmujący się propagowaniem sportu 

czy opieką nad zwierzętami, ale są też mieszkańcy, którzy zajmują się „duchem”.     

Radny Janina Anuszkiewicz 

wystąpiła w następujących sprawach: 

 zaznaczyła, iż do dziś nie otrzymała odpowiedzi pisemnej na zapytanie zgłoszone na 

sesji w grudniu 2020 r. – ile gmina pozyskała funduszy ze środków unijnych w 2020 r. 

 ponowiła prośbę o przedłożenie wniosku o sporządzenie mpzp wraz z uzasadnieniem, 

 odnośnie odśnieżania, zwróciła uwagę, iż mieszkańcy odśnieżają chodniki przyległe 

do posesji, ale problem jest z usunięciem hałdy śniegu, bo to już obowiązek zarządcy 

terenu. 

Radny Dawid Bondarenko 

odniósł się do sytuacji panującej na drogach powiatowych. W mediach społecznościowych 

mieszkańcy proszą o właściwe odśnieżanie dróg, które są nie tylko w zarządzie gminnym, ale 

też powiatowym, wojewódzkim i krajowym. Prosił o udostępnienie informacji, która droga 

jest w czyim zarządzie oraz w przyszłym roku dokonać zamiany dróg gminnych i 

powiatowych tam, gdzie jest długi dojazd do drogi gminnej. Prosił, aby w ramach możliwości 

finansowych, oznaczyć najpierw w mieście potem na terenach wiejskich drogi 

administrowane przez gminę. 

Radny Wacław Olszewski 

zgłosił, iż na Wiewiórczej Ścieżce na odcinku od „dzikiej plaży” w kierunku zajazdu duży konar 

spadł na poręcz i ją zniszczył. Prosił o naprawienie poręczy. 

Wiceprzewodniczący Rady – Wioletta Dorota Żukowska 

odnośnie dzisiejszego otwarcia ofert na realizację zadania „Zimowe utrzymanie dróg 

zamiejskich oraz remonty bieżące dróg gruntowych na terenie Gminy Olecko w latach 2021-

2022” zapytała, jaki będzie okres obowiązywania umowy, jaka oferta została wybrana oraz 

jaka kwota została przeznaczona na sfinansowanie zadania.  

Prosiła o umieszczenie informacji na stronie internetowej do kogo telefonicznie mogą zgłosić 

się mieszkańcy w sprawie odśnieżania dróg. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska  

podziękowała mieszkańcom Kukowa za odśnieżenie dróg. 

Odnośnie odpadów komunalnych zgłosiła, iż w Gąskach odpady segregowane są nadal 

odbierane jako zmieszane. 

Oznajmiła, że Sołtys Sołectwa Świdry zgłosił zapytanie odnośnie remontu drogi gminnej na 

odcinku od krzyża, czy jest planowana dalsza przebudowa. 

Zapytała, czy skarga złożona na Prezesa PEC Sp. z o.o. przez mieszkańca Olecka została 

rozpatrzona i czy Rada nie powinna otrzymać zawiadomienia, w jaki sposób została 

rozpatrzona skarga. 

Zapytała, czy dowóz osób niepełnosprawnych na szczepienia przeciwko COVID-19 będzie 

finansowany z budżetu państwa czy z budżetu gminy.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odniosła się do zgłoszonych spraw. 

Kierownik Wydziału Budownictwa i Inwestycji – Katarzyna Madej-Tarasiewicz 

udzieliła odpowiedzi na zapytanie Radnego Mariusza Miłuna odnośnie zagospodarowania 

terenów zielonych. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

udzieliła odpowiedzi na zapytanie Radnego Janiny Anuszkiewicz w kwestii mpzp.  

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 10 – Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady 35. sesji Rady Miejskiej w 

Olecku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Alicja Stefanowska 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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